

Lubricates, increases slide motion, and protects against rust and corrosion of fork lift inner slide rails.
DIRECTIONS: Read entire label before using this product. 1. Do not apply while equipment is energized. 2. Shake well before use. 3. Spray in generous even coats. 4. Completely cover fork lift inner slide rails. THIS CONTAINER IS NOT CHILD-RESISTANT WHEN THE TUBE IS USED. REMOVE AND STORE TUBE IN THE HOLDER PROVIDED.

Lubrifie, optimise le glissement et protège contre la rouille et la corrosion les glissières internes de chariot élévateur.

MODE D'EMPLOI : Lisez l'étiquette en entier avant d'utiliser ce produit. 1. Ne pas appliquer lorsque l'équipement est sous tension. 2. Bien agiter avant l'emploi. 3. Pulvériser en couches généreuses et uniformes. 4. Couvrir entièrement les rails des glissières de chariots à fourche. LORSQUE LE TUBE EST UTILISÉ, LE CONTENANT N'EST PAS À L'ÉPREUVE DES ENFANTS. RETIRER LE TUBE ET LE PLACER DANS LE SUPPORT FOURNI.

CONTENTS MAY CATCH FIRE. CONTENTS HARMFUL. MAY IRRITATE SKIN. CONTAINER MAY EXPLODE IF HEATED. Do not smoke. Do not swallow. Do not get on skin or clothing. Do not puncture. Do not burn. Use only in a well-ventilated area. Keep away from flames, such as a pilot light, and any object that sparks, such as an electric motor. Keep out of reach of children. Store away from heat.

FIRST AID TREATMENT: Contains heptane. If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting. If on skin, rinse well with water.

LE CONTENU PEUT S'ENFLAMMER. CONTENU NOCIF. PEUT IRRITER LA PEAU. CE CONTENANT PEUT EXPLOSER S'IL EST CHAUFFÉ. Ne pas fumer. Ne pas avaler. Éviter tout contact avec la peau ou les vêtements. Ne pas perforer. Ne pas brûler. N'utiliser que dans un endroit bien aéré. Tenir loin des flammes, telle une flamme pilote, et de tout objet produisant des étincelles, tel un moteur électrique. Tenir hors de la portée des enfants. Conserver loin des sources de chaleur.

PREMIERS SOINS: Contient de l'heptane. En cas d'ingestion, appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin. Ne pas provoquer le vomissement. En cas de contact avec la peau, bien rincer avec de l'eau.



PLEASE RECYCLE
WHEN EMPTY



Inner Slide Lube Lubrifiant pour Glissières

**Extends Equipment Life
Prolonge la vie de l'équipement**

CLINGS TO METAL SURFACES • PREVENTS CORROSION
ADHÈRE AUX SURFACES DE MÉTAL
PRÉVIENT LA CORROSION



DANGER

**FLAMMABLE / INFLAMMABLE
POISON / IRRITANT
CONTENTS UNDER PRESSURE
CONTENU SOUS PRESSION**

297 g

Item# 1750390